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1. Endelig fastlæggelse af dagsorden og tidsplan for mødets afvikling. 

Ingen tilføjelser 

 

2. Opfølgning af referat fra 18. november 2019 

Godkendt 

 

3. Økonomi 

Ser rimeligt ud, og holder det stand har vi høvlet ½ million af vores underskud. 

 

Fokuspunkt: IT. Der bruges på denne konto ca. 450.000 kr. årligt.  

Der er sparet på indkøb af PC’er, hvilket har givet udslag i en del problemer. 

Nødvendigt at der fremadrettet er en PC på lager. 

TK2 vedligeholdelse og sms beskeder koster ca. 330.000 kr. om året, og det kan der ikke 

gøres noget ved. 

Der kommer ikke penge tilbage på licenser når der opsiges et abonnement på maskinerne, 

men der afregnes samlet én gang om året for de PCére der er registreret. 

 

 



 
 

 

 

4. AM 

Lea har deltaget i et sparringsforum møde, og orienteret om hendes observationer fra de 2 

måneder hun var her. 

Lea har forslået, at forsiden på vores velkomstfolder til nyt personale erstattes med et kort 

over klinikkerne, i stedet for blomsten. Kender man ikke til kommunen, kan det være 

svært, at finde ud af hvor de forskellige klinikker er. Opgaven gives videre til AM. 

Desværre må vi ikke få udleveret hendes rapport. 

 

       APV/trivselsmåling lige nu er svarprocenten for tandplejen på 95%, svarfristen er blevet  

       forlænget med 3 dage til den 19. december          

 

5. Fravær 

Fraværsstatikken er let faldende. 

 

TR/leder gruppen har revideret i reglerne for barnets 1. og 2. sygedag.  

Skaffes der pasning til barnet på barnets 1. sygedag inden kl. 10.30 skal det ikke meldes ind 

som fravær. 

Ligeledes er besluttet, at man har ret til at afholde barnets 2. sygedag i forlængelse af 

barnets sygeperiode, hvis det er foreneligt med forholdet på klinikken. F.eks. hvis man har 

pasning på dag 1 og 2 kan man afholde barnets 2. sygedag på 3. dagen 

             Tilbage i TR/ledergruppen for til rettelser, ellers godkendt. 

 

6. Gaveregulativ 

Vores gaveregulativ er kun for fejringer, men hvad gør tandplejen ved f.eks. langvarig 

sygdom, dødsfald mm.  Tages med i TR/leder som arbejder videre med det. 

 

 

7. Meddelelser 

I januar kommer en klinikassistent i praktik 4 uger. Hun har selv kontaktet os for praktik. 

Hun har været væk fra faget i flere år, men har ønske om evt. at komme tilbage. 

 

Lokalaftalen i forbindelse med ny ferielov er nu underskrevet af alle parter, og kommer på 

Broen under lokal aftaler 

 

 

 



 
 

 

8. Uddannelsesstrategi 

Der arbejdes med en Randersmodel. 

Der skal udarbejdes en uddannelsesstrategi for KA til us af 3-6 årige, samt en revidering af 

den nuværende instruks, hvor der også beskrives noget om sidemandsoplæring. 

Der skal i de enkelte teams tales om uddelegering og om, at sparring er legalt og 

nødvendigt for alle faggrupper.  

 

9. Samarbejde leder og medarbejdere 

Kan evt. ses i trivselsmålingen hvis der kommer kommentarer. 

LH synes at MED fungerer godt.  

 

 

10. Mødedatoer 2020 

27/1 ændres til 20/2 

 

11. Evt.  

Emner fra HMU: 

Tjenestekørsel skal dokumenteres med kørekort. Der skal laves en plan, for hvordan det 

skal iværksættes og håndteres. Vi afventer plan fra Hoved MED.  

Ligeledes afventes afklaring på, hvor tit børneattesten skal revideres. 

 

 

 Næste møde torsdag den 20/2 2020 

 

 

 

   

   


